

“融”一江一河-上海墨尔本双城艺术展参展申请表

参展者基本信息

- 姓名/画室名称:
- 参展身份 (请勾选): ☐ 个人 ☐ 画室_____
- 联系方式 (电话/邮箱):
- 所在城市:
- 艺术家/画室简介 (500字以内):

作品信息

- 作品标题:
- 创作年份:
- 媒介与材料:
- 尺寸 (高 x 宽 x 深, 单位: 厘米): A3
- 作品简述 (500字以内):

参展说明

1. 参展免费。所有提交申请的艺术家长不需支付任何申请费用。
2. 如果作品入围, 将收取\$268澳币的成本费。该费用包括:
 - 入围奖状
 - 入围作品精装书一册

请注意, 上述费用仅适用于入围作品。不入围作品无需支付任何费用。

提交指南

请仔细检查所提供信息的准确性, 确保作品介绍和艺术家简介尽可能反映作品和创作者的真实意图。提交申请表意味着您同意展览的所有条款和条件。

申请截止日期: 15/8/2026

提交方式: 请将完成的申请表和作品图片 (建议分辨率不低于1920x1080) 从比赛官方网页“上传作品”菜单里上传。图片请压缩至小于1MB

上传链接: <https://www.miaea.com.au/submit>

"Confluence: A Dialogue Between Two Rivers"- Shanghai-Melbourne Twin City Art Exhibition Application Form

Applicant Information

- Name/Studio Name:
- Exhibition Identity (Please check one): ☐ Individual ☐ Studio
- Contact Information (Phone/Email):
- City:
- Artist/Studio Bio (Up to 500 words):

Artwork Information

- Title of Artwork:
- Year of Creation:
- Medium and Materials:
- Dimensions (Height x Width x Depth in cm): A3
- Brief Description of the Artwork (Up to 500 words):

Exhibition Instructions

1. Exhibition participation is free. All applying artists are not required to pay any application fee.
2. If the artwork is shortlisted, a cost fee of AUD 268 will be charged. This fee includes:
 - A certificate of selection
 - A hardcover book of selected works

Please note, the above fees apply only to shortlisted works. Non-selected works will not incur any fees.

Submission Guidelines

Please carefully check the accuracy of the information provided, ensuring that the artwork description and artist/studio bio reflect the true intent of the work and creator as much as possible. Submitting this application form implies your agreement with all terms and conditions of the exhibition.

Application Deadline: August 15, 2026

Submission Method: Please send the completed application form and images of the artwork (resolution recommended to be no less than 1920x1080) to our official website.

Submission URL link: <https://www.miaea.com.au/submit>

Please ensure each image is compressed to below 1MB.